

Tuesday, April 9, 11:00 a.m., the Department of Finance relating to the Financial and Economic Policies Program.

Tuesday, April 23, 11:00 o'clock a.m., the Department of Industry, Trade and Commerce relating to Tourism.

Thursday, April 25, 3:30 o'clock p.m., the Department of Finance relating to the Financial and Economic Policies Program.

Friday, April 26, 9:30 o'clock a.m., the Department of Finance relating to the Anti-Dumping Tribunal.

Tuesday, April 30, 8:00 o'clock p.m., the Department of Industry, Trade and Commerce relating to Statistics Canada.

Thursday, May 2, 9:30 o'clock a.m., the Department of Industry, Trade and Commerce relating to the Standards Council of Canada.

Tuesday, May 7, 11:00 o'clock a.m., the Department of National Revenue, Customs and Excise.

Thursday, May 9, 3:30 o'clock p.m., the Department of National Revenue, Taxation.

Tuesday, May 14, 11:00 o'clock a.m., Economic Council of Canada.

Thursday, May 16 9:30 o'clock a.m., Economic Council of Canada,

At 12:30 o'clock p.m., the Subcommittee adjourned.

On motion of Mr. Buchanan.

Agreed.—That the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure be concurred in.

Agreed.—That during the questioning of witnesses, the following time limit be allotted: 20 minutes on the first round of questioning and 15 minutes on the second round.

At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité
J. M. Robert Normand
Clerk of the Committee

Le mardi 9 avril, 11 heures, ministère des Finances, programme des politiques financières et économiques.

Le mardi 23 avril, 11 heures, ministère de l'Industrie et du Commerce, tourisme.

Le jeudi 25 avril, 15 h 30, ministère des Finances, programme des politiques financières et économiques

Le vendredi 26 avril, 9 h 30, ministère des Finances, programme du tribunal anti-dumping.

Le mardi 30 avril, 20 heures ministère de l'Industrie et du Commerce, Statistique Canada.

Le jeudi 2 mai, 9 h 30, ministère de l'Industrie et du Commerce, Conseil canadien des normes.

Le mardi 7 mai, 11 heures, ministère du Revenu national, douanes et accise.

Le jeudi 9 mai, 15 h 30, ministère du Revenu national, impôt.

Le mardi 14 mai, 11 heures, Conseil économique du Canada.

Le jeudi 16 mai, 9 h 30, Conseil économique du Canada.

A 12 h 30, le sous-comité suspend ses travaux.

Sur motion de M. Buchanan,

Il est convenu.—Que le premier rapport du sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

Il est convenu.—Que, au cours de l'interrogation des témoins, le temps de parole suivant soit attribué: 20 minutes au premier tour de questions et 15 minutes au second tour.

À 11 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.